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   Ovidiu Burcă a ținut să-i liniștească pe fanii giuleșteni, după ce presa a anunțat că Academia
Rapid nu ar avea drept de promovare.

  

   “Vreau să-i asigur pe fanii noștri că vom obține CIS-ul împotriva a ceea ce se scrie în
presă. Academia Rapid, eu vă asigur, că la finalul acestui an competițional va promova
în Liga a 3-a și va avea CIS. Mai mult de atât, de la anul Academia Rapid se va numi FC
Rapid București. Noi când am intrat în proiectul ăsta nu ne-am gândit că vom întâlni
atâtea obstacole.
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Noi am avut o rezervare de nume luată de la ministerul de justiție cu care ne-am dus la
Tribunalul Sectorului 1. AFC Rapid a venit și a făcut opoziție, iar judecătorul a acceptat
să intre în această acțiune. Judecătorul a dat o încheiere și ne-a zis că avem dreptul să
facem recurs în terminul de 5 zile de la comunicare. Noi am fost în termenul de 5 zile de
la primirea soluției”, a declarat Burcă la TV Telekom Sport.
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